HKDRC Annual General Meeting – Friday, 24 August 2012
香港長跑會週年大會 – 二零一二年八月二十四日( 星期五 )
The HKDRC Annual General Meeting will be held at灣仔榮華酒樓on Friday, 24 August 2012, 6:30pm to 10:30pm. The meeting is arranged for our members to get together for socializing. Members can discuss and/or share experience on their runs of 2011/2012 and elect/nominate Club officers, key members to report race work progress, announce the Club changes, recruit helpers and discuss with the future developments. Furthermore, there will be marjong game, distribute souvenirs, and dinner. We need your RSVP, so support the Club function, please complete and mail the attached form with your payment cheque or call any one of the committee members you know to reserve number of seats as early as possible. ( Gordon Chung’s  mobile : 92062648 or Fung Chun On contact tel. : 96841156 or email: enquiry@hkdrc.org )

香港長跑會週年大會已定於2012年8月24日, 星期五，6時30分至10時30分 於灣仔榮華酒樓召開. 香港長跑會週年大會是給會友一個重要聚會, 會友可以交流跑步經驗, 選舉/委任幹事, 主幹事會佈賽事工作進度，會方的改革，招募工作人員和討論未來的發展。聚會當晚更安排麻雀節目，派發紀念品，晚餐等。支持本會活動儘快填妥下列表或致電任何一位你認識的幹事聯絡.( 聯絡鐘永根先生，電話：92062648 或 馮振安先生，電話：96841156 或電郵 enquiry@hkdrc.org )
Venue 地點 :  香港灣仔榮華酒樓。  
Date 日期 : Friday, 24 August 2012 二零一二年八月二十四日 ( 星期五 )
Time 時間 : 6:30pm – 10:30pm

Event 節目：Marjong Game, Chinese Dinner, Distribute Souvenirs  

節目包括麻雀遊戲，派發紀念品，中餐。     

Fee 費用 : 會友HK$180.- /非會友HK$200.- 會友子女HK$150.-

( Please call 致電Gordon Chung or 馮振安 訂位 )
________________________________________________________________________
HKDRC - AGM 2012 TICKET ORDER FORM 2012
香港長跑會週年大會訂位表

______________________________________________________________________________

Name in English英文_________________________姓名(中文)_________________________

Member Number會員編號_________Telephone/Email: 電話/電郵_____________________

Number of Guest Ordered/訂位數量 :_____x HK$180.- ( 會員 ) ____ x HK$150.-( 會員子女 )

                                                                 _____x HK$200.-( 非會員 )

                        Total Number總人數：_____                          
Payment Methods :
(1)SEND CHEQUE PAYABLE TO “ HONG KONG DISTANCE RUNNERS CLUB “
     GPO BOX 10368 劃線支票抬頭寫上 “ 香港長跑會 “ 寄香港郵政信箱 10368 號。
     CHEQUE NUMBER/支票號碼__________TOTAL AMOUNT/ 總金額(HK$)_________
(2)Email Ticket Order Form to  enquiry@hkdrc.org and pay full fees on the day 電郵  

     enquiry@hkdrc.org 並於當天晚上出席時繳交費用。
